



Question #1 :

EN: Is there any conflicts with my company or myself performing evaluations, and, at the same time, acting as a third-party Quality Assurance Auditor for NRCan?

FR: Existe-t-il des conflits avec mon entreprise ou moi-même qui effectue des évaluations et, en même temps, agit en tant que vérificateur tiers de l'assurance de la qualité pour RNCan?

Answer/Réponse #1:

EN: No, there is no conflict as QAA resources will be performing QA activities on provinces or regions outside of the region served by their SO.

As per RFSA Number: NRCan-5000041016 – Quality Assurance Service – EnerGuide Rating System Energy Efficient Housing Initiatives, Part 4 – Evaluation Procedures and Basis of Selection, Section 1.1, 1.1.1 Mandatory Technical Criteria, M1

Offerors or any proposed resources who currently have an Agreement to provide energy assessment service or in-house QA audits for a service organization in a given province and/or region CANNOT compete to deliver QA services in that area. They are therefore eligible to perform QAA functions in other province(s) and / or region(s).

FR: Non, il n'y a pas de conflit car les ressources d'AQ vont fournir des services pour des provinces ou régions autres que celles desservies par leur OS.

Selon DAMA RNCan-5000041016 Services d'assurance de la qualité Système de Cote ÉnerGuide Initiatives des Habitations Éco énergétiques, Partie 4 – Procédures d'évaluation et méthode de sélection, Partie 1.1, 1.1.1 Critères techniques obligatoires, O1

*Les offrants ou toute ressource proposée qui possèdent actuellement un accord afin de fournir des services d'évaluation du rendement énergétique ou des vérifications en matière de l'AQ à l'interne pour une offre à commandes dans une province et/ou une région donnée **NE PEUVENT PAS** tenter de se qualifier afin de fournir des services de l'AQ dans ce secteur. Ces ressources sont donc éligibles pour fournir des services d'AQ pour d'autres province(s) ou région(s).*